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Aan de voorzitter van de raad

Steller vragen: PVV

Onderwerp : Toekenning Bonifatiusspeld

De burgemeester wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Op de nieuwjaarsreceptie is de Bonifatiusspeld toegekend aan mevrouw Wil Bekkering. Hoe heeft deze 
toewijzing plaats kunnen vinden gegeven het feit dat deze onderscheiding volgens de website van Almere 
wordt toegekend aan een inwoner van Almere en mevrouw Bekkering geen inwoner van Almere is?

2. Op welke wijze heeft mevrouw Bekkering zich volgens u “belangeloos ingezet  voor de samenleving van 
Almere, zonder dat dit min of meer voortvloeit uit normale / betaalde werkzaamheden”, zoals het op de 
website* geformuleerde criterium luidt? Wilt u daarbij duidelijk aangeven welke inzet heeft plaatsgevonden 
en waarom u van mening bent dat die inzet niet min of meer voortvloeit uit normale / betaalde 
werkzaamheden?

3. Kunt u aangeven hoe de beslissing om de Bonifatiusspeld aan mevrouw Bekkering toe te kennen tot stand 
is gekomen? Wilt u in uw antwoord aangeven of de voordracht van mevrouw Bekkering door de gemeente is 
gedaan of door inwoner(s), een instelling, een organisatie of bedrijf (binnen of buiten Almere). Wilt u tevens 
aangeven of er naast de voordracht van mevrouw Bekkering andere voordrachten zijn geweest door burgers 
of instellingen in Almere en zo ja, op grond van welke argumenten er gekozen is om de hoogste 
onderscheiding van Almere toe te kennen aan een niet-inwoner ?

4. CAH Vilentum is partner van de gemeente Almere bij de ontwikkeling van de Floriade. De Aeres Groep, 
waartoe CAH Vilentum behoort sloot eerder een lucratief contract** met Almere over de realisatie van een 
innovatiewerkplaats op het toekomstig Floriadeterrein in Almere. Mevrouw Bekkering is bestuurder van CAH 
Vilentum. Hebben deze omstandigheden een rol gespeeld bij de toekenning van de Bonifatiusspeld? Zo nee, 
wat dan wel? 

5. Bent u met de PVV van mening dat het belang van de onderscheiding sterk is gedevalueerd en na eerdere 
toekenningen aan oud-wethouders en nu aan een goed betaalde bestuurder van een aan de Floriade 
verbonden onderwijsinstelling*** feitelijk is verworden tot het “Almeerse nepotismelintje”?  Zo nee, waarom 
niet?

6. Bent u bereid de toekenning te herzien en de belangrijkste Almeerse onderscheiding alsnog toe te kennen 
aan een inwoner die zich op een zeer bijzondere wijze, belangeloos verdienstelijk heeft gemaakt voor de 
Almeerse samenleving? Zo nee, waarom niet? 



Toelichting: De gemeente Almere reikt sinds 1983, tijdens de nieuwjaarsreceptie, de Bonifatiusspeld uit aan 
een inwoner of organisatie die op een zeer bijzondere wijze verdienstelijk heeft gemaakt voor de Almeerse 
samenleving. Eerder werd de speld toegekend aan oud-wethouders. Dit jaar ging de speld naar een 
Harderwijkse bestuurder van een onderwijsinstelling uit Dronten (CAH Vilentum). “Toevallig” werd deze 
instelling eerder gepresenteerd als een van de belangrijkste partners van Almere bij de ontwikkeling van de 
Floriade. 

* https://www.almere.nl/over-almere/onderscheidingen/bonifatiusspeld/
**http://www.cahvilentum.nl/nl-NL/Hogeschool/Over%20de%20organisatie/Nieuws/141201_innovatie
%20Floriade.aspx
***http://almere.cahvilentum.nl/nl-NL/Hogeschool/Floriade.aspx
http://www.cahvilentum.nl/nl-NL/Hogeschool/Over%20de%20organisatie/Nieuws/CAH-Vilentum-werkt-mee-
aan-Floriade-Almere.aspx
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